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  Vi hoppas kunna fortsätta med det succébetonade caféet från förra året och varför inte nytt 

marknadsrekord igen. Nu när stationen är nyrenoverad och fin. 

 

Vi fortsätter stöta på kommunen i gångbrofrågan. Kanske kan droppen urholka stenen!? 

 

Vi hoppas Hållbara Järle fortsätter med odlingar och andra aktiviteter kring stationen. 

 

Vi siktar också på att ordna olika former av underhållning och aktiviteter i byn. 

 

Vi siktar också på att öka medlemsantalet. 


